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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   26/2017 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   229/2017 

 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 24η  Μαΐου 2017, ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, στο 

Δημοτικό Κατάστημα της οδού Αθηνών 99, συνέρχεται στην 26η/2017 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 22009/19-5-2017 

πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Ηλιόπουλος  Αθανάσιος, Αντιδήμαρχος 

Καλαμάτας,  Πρόεδρος  της  Οικονομικής   Επιτροπής  και  από  τα  τακτικά  μέλη οι  κ.κ.: 1) 

Δημόπουλος Δημήτριος, 2) Μπασακίδης Νικόλαος, 3) Μπουζιάνης Παύλος, 4) Νιάρχος 

Αναστάσιος, 5) Φάβας Γεώργιος και 6) Φαββατάς Δημήτριος.   

 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ.: 1) Μπεχράκης Σταμάτης, 

και 2) Μπούχαλης Δημήτριος.  

 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος  κηρύσσει την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

με τίτλο : 

Αιτήματα για έκδοση αποφάσεων ανάληψης υποχρέωσης δαπανών οικον. έτους 2017.   

  
Εισηγούμενος το θέμα ο  κ. Πρόεδρος αναφέρεται στα σχετικά αιτήματα ανάληψης δαπάνης: 

� της Διεύθυνσης Διοικητικών, με αριθμό 264/2017 (αριθμ. πρωτ. 21893/19-5-2017) 

� της Διεύθυνσης Οικονομικών, με αριθμό 265/2017 (αριθμ. πρωτ. 21892/19-5-2017)     

� της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών, με αριθμό 263/2017 (αριθμ. πρωτ. 21549/17-5-
2017),  

� της Διεύθυνσης Διαχείρισης Απορριμμάτων & Οχημάτων, με αριθμό 266/2017 (αριθμ. 
πρωτ. 22082/19-05-2017)   

� της Διεύθυνσης Προγραμματισμού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεμάτων, με αριθμό 
267/2017 (αριθμ. πρωτ. 22093/22-05-2017)    

και 

� της Διεύθυνσης Πρόνοιας, με αριθμό 268/2017 (αριθμ. πρωτ. 22139/22-05-2017), με 
αριθμό 270/2017 (αριθμ. πρωτ. 22491/24-05-2017) και με αριθμό 271/2017 (αριθμ. 
πρωτ. 22497/24-5-2017) 

 

Επί του θέματος διεξάγεται διαλογική συζήτηση ως εξής: 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  Κάποια ερώτηση;  
 
Κύριε Πρόεδρε μόνο να πούμε το εξής, ότι εμείς σε κάποιες δαπάνες  βέβαια 
συμφωνούμε, αλλά επειδή έχουμε ψηφίσει στον προϋπολογισμό έτσι … Είναι 

αυτονόητο, έτσι;  
 
Το έχετε διευκρινίσει. 
 
 Όχι το ξαναλέμε άλλη μία φορά γιατί … 
 
Καλά κάνετε.  
 
… μπορεί κάποιες δαπάνες εδώ πέρα, οι οποίες είναι απαραίτητες και 
συμφωνούμε και εμείς, να μην τις ψηφίζουμε και να φαίνεται ότι δεν τις 

ψηφίσαμε. 
 
Λογικό και κατανοητό.  
Άρα ότι ψηφίζετε στον προϋπολογισμό;  

 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Το ίδιο θέλω να παρατηρήσω γιατί έχει μέσα δαπάνες και για την σίτιση των 
μαθητών του Μουσικού Σχολείου… 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και για την κατασκήνωση και λοιπά.  

 
… και για την κατασκήνωση, με τα οποία συμφωνούμε και τα έχουμε ψηφίσει. Σε 
αυτό το θέμα νομίζω ότι είναι μέσα και οι διαγραμμίσεις των οδών… 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:   
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Ναι. 
 

… αυτό έπρεπε να είχε γίνει πολύ πιο γρήγορα γιατί ουσιαστικά δεν υπάρχουν, 
διαβάσεις πεζών δεν φαίνονται εδώ και πολύ καιρό στην πόλη της Καλαμάτας. 

 
Είναι εδώ και ο κ. Δημόπουλος. Θέλετε κάτι κ. Δημόπουλε να πείτε για τις 
διαγραμμίσεις;  

 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Όπως στον προϋπολογισμό. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Κύριε Πρόεδρε; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε. 

 
Αυτό θέλω να πω και εγώ το εξής ότι, όπως στον προϋπολογισμό βέβαια 
ψηφίζουμε με την παρατήρηση που είπα, αλλά ειδικά στην Ναυαρίνου, ειδικά 

στην Ναυαρίνου κύριε Δημόπουλε μιάς και είστε και εδώ  
 
ΦΩΝΗ: ……. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου) 

 
Και στα σχολεία, αλλά ειδικά στην Ναυαρίνου αυτή την στιγμή δεν υπάρχει 
διαγράμμιση σχεδόν πουθενά, σχεδόν πουθενά. Πρέπει δηλαδή, όπως 

γνωρίζουμε ο κόσμος αρχίζει να πηγαίνει συνέχεια στην παραλία και αυτά, αυτοκίνητα και 
αυτά, πρέπει να το φτιάξουμε άμεσα αυτά τα πράγματα, υπάρχει θέμα δεν φαίνεται καθόλου 
και σας λέω συγκεκριμένο δρόμο ας πούμε, Αύρας και Ναυαρίνου δεν φαίνεται τίποτα. 

 
Θέλετε κάτι κύριε Δημόπουλε; Ορίστε. 

 
Δυστυχώς ή ευτυχώς παλεύουμε με τα μέσα που έχουμε, με τις 
δυνατότητες που υπάρχουν αυτή την στιγμή στο Δήμο αυτό μπορούμε να 

κάνουμε και εμείς θέλουμε να έχουμε καλύτερες διαβάσεις, δυστυχώς με τις υποδομές που 
έχουμε και με τα χρώματα που χρησιμοποιούνται γι' αυτές τις δουλειές αυτή είναι η αντοχή 
τους, η χρονική αντοχή τους δυστυχώς. Μακάρι να μπορούσαμε να το έχουμε πιο έντονο και 
πιο μεγαλύτερο χρονικό διάστημα.  

 
Θέλετε κάτι; Ορίστε. 
 
Μιά κουβέντα μόνο κ. πρόεδρε. Εντάξει, σωστά αυτά που λέει ο κ. 
Αντιδήμαρχος, αλλά… 
 
 Όλη  η Ελλάδα το έχει αυτό. 
 
… αλλά όμως τώρα ειδικά τώρα τις διαγραμμίσεις, ειδικά στο παραλιακό 
μέτωπο της πόλης, ε θα μπορούσε αυτή η εργασία να είχε γίνει πολύ πιο 

νωρίς. Δηλαδή από αρχές Μαΐου να γίνονται αυτές οι εργασίες, τώρα θα γίνει ανάληψη μέχρι 
να γίνουν αυτά θα πάμε στην μέση του καλοκαιριού και υπάρχει σοβαρό πρόβλημα, αυτό 
είπαμε από την αρχή. 

 
Λοιπόν, όπως στον προϋπολογισμό ψηφίζετε και για το θέμα αυτό. Ομοίως ο 
κύριος Νιάρχος.  

Η πλειοψηφία υπέρ.  
Κατά πλειοψηφία.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  



Συνεδρίαση :  26/2017 Τετάρτη  24 / 05 / 2017 ΑΠΟΦΑΣΗ   229/2017 

Πρακτικά Οικονομικής Επιτροπής   4

Η Οικονομική Επιτροπή, μετά από διαλογική συζήτηση, αφού λαμβάνει υπόψη της τις 
παραπάνω αναφερόμενες εισηγήσεις, τις διατάξεις του    Π.Δ. 80/2016, του Ν. 4412/2016   
και του άρθρου 72 του Ν. 3852/2010, μειοψηφούντων των κ.κ. Φαββατά και Νιάρχου οι 
οποίοι τάσσονται ΚΑΤΑ,  κατά πλειοψηφία, 
  

 
Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 

 
Υποβάλλει στη Διεύθυνση Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας αίτημα για την 
έκδοση αποφάσεων ανάληψης υποχρέωσης δαπανών, το είδος και το ύψος των 
οποίων, καθώς και οι αντίστοιχοι Κ.Α.Ε. του δημοτικού προϋπολογισμού οικον. 
έτους 2017, αναφέρονται αναλυτικά στα σχετικά αιτήματα των Διευθύνσεων 
Διοικητικών, Οικονομικών, Τεχνικών Υπηρεσιών, Διαχείρισης Απορριμμάτων & 
Οχημάτων, Προγραμματισμού – Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεμάτων και Πρόνοιας 
του Δήμου Καλαμάτας, τα οποία αποτελούν αναπόσπαστο μέρος της απόφασης 
αυτής. 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Αθανάσιος Ηλιόπουλος       1. Δημόπουλος Δημήτριος 

  2. Μπασακίδης Νικόλαος 

  3. Μπουζιάνης Παύλος  

  4. Νιάρχος Αναστάσιος  

  5. Φάβας Γεώργιος  

  6. Φαββατάς Δημήτριος  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 30 Μαΐου 2017 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 
 

 


















